

From: IR Department- Raya Holding for Financial Investments

To: Listed Companies Sector -Disclosure Department

Company: Egyptian Stock Exchange

Subject: Aman Holding Signs EGP 250 million Financing Agreement with MSMEDA

Date: 19/8/2026

Number of Pages: 1

من: قطاع علاقات المستثمرين - شركة راية القابضة للاستثمارات المالية

إلى: قطاع الشركات المقيدة وإدارة الإفصاح

الشركة: البورصة المصرية

الموضوع: توقيع عقد تمويل لدعم الشركات الناشئة وتعزيز منظومة الابتكار

التاريخ: 2026/8/19

العدد الكلي للصفحات بما فيها ورقة الغلاف: 1

تحية طيبة وبعد،

Cairo, Egypt – 19 August 2026 – We would like to inform you that Aman Holding, a 76% owned portfolio company of Raya Holding for Financial Investments, has signed a new financing agreement with the Micro, Small and Medium Enterprise Development Agency (MSMEDA).

Under this agreement, MSMEDA will provide EGP 250 million in funding to Aman Holding to support the financing of micro, small, and medium enterprises across various governorates in Egypt.

This partnership comes within the framework of efforts aimed at supporting financial inclusion, expanding access to financing for enterprises, and promoting their integration into the formal economy.

القاهرة، مصر – 19 أغسطس 2026 – نحيط سيادتكم علماً بأن شركة أمان القابضة، إحدى شركات محفظة راية القابضة للاستثمارات المالية والمملوكة بنسبة 76% لها، قد وقعت عقد تمويل جديد مع جهاز تنمية المشروعات المتوسطة والصغيرة ومتناهية الصغر.

وبموجب هذا التعاقد، سيقوم الجهاز بضخ تمويل بقيمة 250 مليون جنيه مصري لشركة أمان القابضة بهدف دعم وتمويل المشروعات المتوسطة والصغيرة ومتناهية الصغر في مختلف محافظات جمهورية مصر العربية.

ويأتي هذا التعاون في إطار الجهود الهادفة إلى دعم الشمول المالي وتعزيز دمج المشروعات ضمن منظومة الاقتصاد الرسمي.

Thank You

و تفضلوا بقبول الاحترام والتقدير،

Youssef El Gendy

Investor Relations & Investments Senior Supervisor
Raya Holding for Financial Investments

Youssef El Gendy

يوسف الجندي

مدير علاقات المستثمرين والاستثمار
راية القابضة للاستثمارات المالية ش.م.م.

